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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KERÜLETFEJLESZTÉSI ÉS KÖRNYEZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 2023. április 18-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 10.17 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Horváth Márk képviselő, a Bizottság elnöke,Dr. Pap Sándor, Kovács Róbert, Major Petra, Molnár Róbert, a Bizottság képviselő tagjai, Geráné Mészáros Zsuzsanna Ibolya, Páll László, Dr. Péter Norbert, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr, Szabó Krisztián jegyzőDr. Mózer Éva aljegyzőD. Kovács Róbert Antal polgármesterRadványi Gábor alpolgármesterSomlyódy Csaba alpolgármesterWeeber Tibor alpolgármesterDr. Ács Viktória a Jegyzői Titkárság vezetőjeMóré Tünde a Főépítészi Osztály vezetőjeMozsár Ágnes főépítészHerendi-Mezei Judit a Hatósági Főosztály vezetőjeDr. Mátrai Gábor Imre önkormányzati képviselő
Az ülést vezeti: dr. Horváth Márk bizottsági elnök
Elnök: Köszöntőm a megjelenteket! Úgy látom, hogy mindenki bejelentkezett. Megnyitom a Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2023. áprilisi ülését. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 jelenlévővel határozatképes. A jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti, az ülésről hangfelvétel készül. Egyetlenegy napirendi pontunk van, úgyhogy elsőként kérem, hogy szavazzunk a napirend elfogadása tárgyában.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [7/2023. (IV. 18.)]:1. A Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022-2025" című pályázatán történő részvétel (188. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal elfogadtuk a napirendet.
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1. napirendi pont:
A Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022- 

2025" című pályázatán történő részvétel

Elnök: Megnyitom az első napirendi pontunkat, ami a 188. számú előterjesztés, Radványi Gábor alpolgármester úrtól. A Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022-2025” című pályázatán történő részvételről szól. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatban? Kovács Róbertnek megadom a szót.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Egyetlen apró, tulajdonképpen kérdésem van, talán Jegyző úr fog tudni nekem segíteni. Ugye a szóban forgó, Kozma utcai lakótömb az a körzetemben található, és nyilván ki fognak menni a programról a szokásos csatornákon a hírek, információk, tehát a Kőbányai Hírektől kezdve a Facebook oldalakon. Van-e lehetőség arra, hogy a lakókat a képviselő személyesen tájékoztassa ezekről a programokról, illetve a lehetőségekről? És mikortól lehetne ezt megtenni? Tehát konkrétan felkeresni a lakókat a lakótömbben és beszélni velük erről, van-e ilyen lehetőség? Köszönöm szépen.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Van lehetőség természetesen tájékoztatást adni. Azt tudni kell, hogy az Önkormányzat, mint pályázó sem közvetlen megvalósítója a programnak, hanem ez az Alapítvány, amely a Budapest Airport Zrt. megbízásából végzi ezt a tevékenységet. Tehát a mi információink is a Budapest Airport Zrt.-től származnak, illetve közvetlenül ő is, illetve az Alapítvány kereste meg az érintetteket és ad tájékoztatást, és Polgármester úr az Önkormányzat rendelkezésére álló információkról levélben tájékoztatott minden érintettet. Ezeket az információkat szívesen átadjuk Képviselő úrnak és ha további célzott személyekhez tudja eljuttatni, vagy megerősíteni a tájékoztatást, akkor az természetesen lehetséges, köszönjük.
Elnök: Megadom a szót Geráné Mászáros Zsuzsannának.
Geráné Mászáros Zsuzsanna: Köszönöm. Én azt szeretném megkérdezni, hogy itt önkormányzati házak is részt vehetnek ebben a pályázatban, vagy csak társasházak?
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Nincs megkötés a tulajdonos szempontjából, tehát pont arról szól az előterjesztés, hogy az önkormányzati tulajdonú ingatlanokkal az Önkormányzat mint pályázó vesz részt, pályázó jelentkező vesz részt a programban, tehát az Önkormányzat adja be a kérelmet, és egyébként ezzel is próbálja az Önkormányzat -, egyrészt mert vannak üres ingatlanok, másrészt mert a bérlőknek a közreműködését próbálja ezzel - elősegíteni. Közvetlenül pedig majd a bérlőkkel is együtt kell működniük a kivitelezőknek, hiszen ott az ingatlanban történik majd a valamiféle zajgátló intézkedésnek a kivitelezése. Tehát igen, magánszemélyek közvetlenül tájékoztatást kapnak, és nyújthatnak be kérelmet, illetve az Önkormányzat ezen előterjesztés elfogadásával tud részt venni. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük Jegyző úrnak a választ, újra megadom a szót Kovács Róbert tanácsnok úrnak.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen, akkor csak egy kérdés Jegyző úrhoz, hogy ha jól értettem, akkor Polgármester úr részéről ki fog menni egy levél, direktbe minden lakónak ezek szerint?
Dr. Mózer Éva: Köszönöm szépen. A tájékoztatást annyiban egészíteném ki - a Jegyző úr által adottakat hogy március elején az Airport Zrt., illetőleg az Alapítvány valamennyi érintett lakás postaládájába a szórólapjukat a pályázat lehetőségéről eljuttatta, tehát bedobálták a postaládába magántulajdon és önkormányzati esetében is, és ehhez csatlakozott rá Polgármester úr, hogy egy kicsit ösztökélje a lakosokat. Szintén minden egyes postaládába a kollégáim bedobták ezt a tájékoztatót. Itt azért annyit tudni kell, hogy pályázni csak ugye az Alapítvány által kijelölt körzetekben lehet, tehát ez nem egy általános, X. kerületre vonatkozó lehetőség, és csak a 
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honlapon megjelölt ingatlanok pályázhatnak most ebben a Kőbányát érintő első ütemezésben. Egyébként az Airport tájékoztatása szerint vannak is jelentkezők, de nem túl sokan. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük Aljegyző asszonynak a tájékoztatást, megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Zajbizottsági ülésen, mivel én képviselem a kerületet, ezért be tudok számolni arról, hogy ez most már a második ütem, Kőbányán ugyan az első, de az első ütem az a lőrincieket érintette, és ott is a Zajbizottságon felvetődött ez a kérdés, hogy a lakosságnak a tájékoztatása az mennyire megfelelő, vagy nem megfelelő. Akkor, amikor én ott ezeket a tapasztalatokat végighallgattam, akkor jöttem ide, és ezt kértem a kollégáktól is, hogy mindenképpen erre legyen egy ráerősítés, tehát ez megtörtént, ahogy Éva elmondta. Tehát szerintem mi ilyen szempontból, mi az adott területen rendben vagyunk, és nem hiszem, hogy ebből panasz lesz. A Zajbizottságnál ki fog derülni, hogy Kőbányáról mennyi panaszfelvetés érkezett ez ügyben, vagy nem. Nem tudom, hogy Képviselő úr hallott ilyet, hogy nem kapták meg valakik, azért volt ez a kérdés?
Elnök: Tanácsnok úr.
Kovács Róbert: Semmiféle ilyen panaszról nem hallottam. A kérdés arra irányult volna, hogy ahogy mondtad, erősítsünk rá erre az információáramlásra, úgyhogy örülök annak, ami elhangzott, mert azt jelenti, hogy nyílt kapukat döngettem, ha úgy tetszik. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük a hozzászólásokat. Úgy látom, hogy további jelentkező nincsen, úgyhogy kérem, hogy szavazzunk a napirendi pont tárgyában.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022-2025” című pályázatán történő részvételéről szóló 188. számú előterjesztést támogatja [8/2023. (IV. 18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal elfogadtuk a 188. számú előterjesztést. Le is zárom az egyes számú napirendi pontot, és ezzel a mai ülésünket is 10.25 perckor. Felkérem Kovács Róbert tanácsnok urat, szokás szerint a jegyzőkönyv hitelesítésére. Mindenkinek kellemes napot. Viszontlátásra!

Dr. Horváth Márk bizottsági elnök Kovács Róbert bizottsági tag
Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) jelenléti ív ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületKerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság
Jelenléti ív a 2023. április 18-án [kedden) 10.00 órakor megtartott Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére

A Bizottság tagjai:Dr. Horváth Márk elnökGeráné Mészáros Zsuzsanna Ibolya Kovács RóbertMajor Petra Molnár Róbert Páll László Dr. Pap Sándor Dr. Péter Norbert
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Szolnoki Ferencné Móré Tünde Mozsár Ágnes Herendi-Mezei Judit Kármán Kitti Horváth Attila Nábrádi András

Aláírás:

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületKerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2023. április 18-án (kedden) 10.00 órakor megtartott Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők:

................

Aláírás:
JL-A'-.''''..


